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Magion 
Tinghusgade 15 
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Til stede  

Afbud  

 

1. Tilføjelser til dagsorden 
• Kandidater til revisor-posten 

Ingen kandidat til revisorposten på årsmødet.  
Flere mulige kandidater bliver vendt på mødet. Karsten har en føler ude, men mangler at få en til-
bagemelding. Lene prøver at tage fat i en mulig kandidat til posten, hvis Karstens kandidat takker 
nej.  
 

2. Bestyrelsen siden sidst 
Henrik orienterer om, at han ikke planlægger at genopstille ved næste generalforsamling, da han mangler 
tid til opgaven. Overvejelser til næste bestyrelsesmøde om mulige kandidater til økonomiposten 
 

3. Ny organisation indenfor DGI 
Jens orienterer om ændringerne.  

• Orientering om ændringerne 
Det nye ”Nord” inkluderer Badminton Nordjyllands område og de tre nordligste landsdele i Bad-
minton Midtjylland, mens ”Syd” inkluderer de to sydligste landsdele i Badminton Midtjyllands om-
råde samt Sønderjylland og Fyn. 

• Hvad betyder det for vores samarbejde med DGI/konsulenterne 
Kan det have indflydelse på, hvordan vi deler kredsene fremover? Bred drøftelse i bestyrelsen om 
mulighederne i fremtidig organisering i både DGI og på kreds-niveau. Afventer nærmere informa-

tion fra DGI. 
 

4. Opsamling fra styregruppemødet 12. september 
Drøftelse af emner fra styregruppemødet, fx fokus på støttemuligheder – både kredsens egen pulje og 
trænerudviklingsforløbet, som konsulenterne prøver at sparke i gang igen. 
Overvejelse: Invitere Jesper Munk med til næste bestyrelsesmøde – for at sikre information og at opgaver 

ikke falder ned mellem to stole. Hvordan kan vi i Badminton Midtjylland understøtte ændringerne i DGI? 

Jens tager fat i Jesper og spørger, om han kan finde tid til at deltage i næste bestyrelsesmøde i november. 
 

5. Socialt arrangement ved EM? 
(De sidste turneringsdage ved EM falder sammen med All England Masters) 
Bestyrelsen vender muligt arrangement. Alternativt under Denmark Open i uge 42. Ingen af tidspunkterne 
er dog optimale, og der tænkes i alternative arrangementer – fx et weekendophold fredag til lørdag, fre-

dag-lørdag i uge 8 eller uge 10. Forslag om Dallund Slot: https://www.dallundcastle.dk/. Henrik undersø-
ger det nærmere – Jens og Rikke undersøger alternative muligheder  

 
6. Dommerområdet 

Der har længe været snak om, at funktion for dommerudkaldslederen skal beskrives nærmere. Peter afta-
ler det med Uffe. 
Poul Bøgebjerg er blevet valgt som formand for dommerudvalget i BD. Han har derfor trukket sig som 

dommerleder. Han har anbefalet en ny kandidat til dommerleder: Martin Bærentzen. Bestyrelsen bakkede 
op om forslaget.      
Dommerkursus i oktober/november. Pt. kun to tilmeldte 
  

7. Senior/Senior+ 
Godt i gang med holdturneringen i Kredsserien. 
Første runde i Serie 1 den kommende weekend, med ændringer på holdopstillingen. Der bliver aftalt 

kamp-rækkefølge og ændret administrativt inden weekenden på BP. 
Kim er ikke længere inde over protester. Vestudvalget er nu ved at beskrive procedure for opgaven ift. 
svar og frister. 
Blanketten skal tilrettes ift. kontakter. Modstanderklub skal fjernes – den informer vi om fra administratio-
nen. Rikke retter blanket til på hjemmeside og nedskriver procedurebeskrivelsen + rundsender til Vestud-
valget. 

 
8. Ungdom 

Karsten tager til holdturneringsplacering i Hedensted i næste uge. 
1. træningssamling er blevet udskudt pga. trænermangel. 
Vi har fået invitation til Kredsmatch på Fyn – U11, U13 og U15. 
 

9. Økonomi 

 
• Investering af formue 

Henrik har snakket med en rådgiver fra Sparekassen Kronjylland om depot, investeringsforeninger 
mv. Karsten OBS på, at vedtægterne bliver overholdt. Der skal tjekkes op på, at der ikke står no-

https://www.dallundcastle.dk/


get i vedtægterne, som forhindrer investeringerne. 
Henrik foreslår investering af cirka halvdelen af formuen. Drøftelse af 800.000-1.000.000 kroner. 
Der er opbakning fra de øvrige bestyrelsesmedlemmer til at gå videre med det. 

• Støttepuljer til klubberne  

Der er i år indtil videre søgt 60.000 fra kredsens egen pulje. 
• Vi har skrevet under på ny bold-aftale. Victor/Fz Forza, så vi følger forbundets aftale. 

 
10. Sekretær 

Selvtilrettelæggelse: Bestyrelsen beslutter, at kredssekretæren er selvtilrettelægger og skal derfor ikke 
tidsregistrere. Jens tilføjer tillæg i ansættelseskontrakten. 
Rikke sender restanceliste til Karsten (cc på rykkere, som sendes ud hurtigst muligt) - anbefaling om ikke 

at give nye turneringer, før restance er betalt. 
 

11. Vest-samarbejdet 
Formandsmøde, hvor der har været fokus på  
Referat og bilag rundsendt i lørdags. Jens orienterer. 
Christian F. er udpeget til at fortsætte som Vestrepræsentant de næste to år. 

Der skal laves en beskrivelse af, hvordan Vestrepræsentanten fremover skal vælges. 

• DGI´s nye organisationsplan  
• Visioner for samarbejdet i Vest  

 
12. Badminton Danmark 

Jens orienterer. BD har været presset på bemanding hen over forår og sommer. Har nu fået to nye fastan-
satte og en studentermedhjælper. Mere ro på vej. 

• Seneste HB-møde  
Jens orienterer 

• Ny hjemmeside 
Hvis vi har feedback, så meld meget gerne tilbage til Jonas. 

• Andet 
Karsten spørger til de to turneringsfrie weekender, som styregruppen har vedtaget skal indføres 
som en prøvehandling – uge 41 + weekend i foråret. Hvad skal de bruges til? Klub- og uddannel-

sesaktiviteter er umiddelbart formålet. Drøftelse heraf. 

13. Eventuelt 

 
 
 
 
 
 


